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lnterpelacja

Skladam interpelacjg na rgce Pana Prezydenta w imieniu dytektor6w i nauczycieli

wloclawskich szkol w sprawie funduszu na podnoszenie kwalifikacji zawodowych.

Proszg o informacjg jakie drodki zostaly wydane w ostatnich trzech latach ( roki szkolny

20741 2015, 2015 I 2016 \.

Proszq o odpowiedl czy zostaly jakied niewykorzystane Srodki w tych latach i dlaczego tak

sig stalo ?

Zwracarn sig r6wnie2 z pro6b4 o podjgcie decyzli przez Pana Prezydenta o zwigkszenie

naklad6w na doskonalenie zawodowe nauczycieli z 0,5o/o do 1% i podjgcie dryli o

tozdziale 6rodk6w przez Dyrektor6w poszczeg6lnych szkol, a nie ptzez Wydztal Edukacji

Urzgdu Miasta Wloclawek, tak jak to mialo miejsce kilka lat wstecz.

Analogiczn4 prodbg kierujq do Pana Prezydenta w sprawie Funduszu Zdrowotnego.

Proszg aby zwigkszyt naklady na ten fundusz oraz prosze, aby o rozdzieleniu tych 6rodk6w

decydowali dyrektorzy i nauczyciele w poszczeg6lnych szkolach, poniewa2 to oni posiadaj4

najlepsz4 wiedz€ jakie s4 potrzeby wsparcia poszczeg6lnych nauczycieli.


